
 

 

 

 

Commissievergadering d.d. 18 juni 2025 

Investeringskrediet ten behoeve van aanleg faunatunnels N374; Statenstuk 
2025-23. 

Bijdrage van Sonja Hilgenga-van Dam 

Voorzitter, 

Het CDA kan instemmen met het beschikbaar stellen van het krediet ten behoeve 
van de 9 faunatunnels. De kosten kunnen worden betaald uit de SPUKL16 uit het 
programma Natuur, waardoor er geen extra lasten zijn door dit project. 

De faunatunnels zijn een verstandige en noodzakelijke stap om de ecologische 
samenhang in dit waardevolle Natura 2000 gebied te behouden. Door de drukke 
weg worden twee leefgebieden gescheiden wat leidt tot verkeersslachtoffers en 
genetische verarming in de populaties. De faunatunnels bieden een veilige 
doorgang en dragen zo bij aan het behoud van de das, ree en diverse amfibieën. 

Toch nog enkele kritische vragen: 

1. Zijn de plekken van de tunnels al bepaald? Zo ja, is hierbij goed gekeken naar 
de gebruikelijke verplaatsingsroutes van de dieren? 

2. Wordt ook de effectiviteit van de faunatunnels gemonitord? Juist om ook 
vast te stellen of we als provincie ook de juiste dingen doen in het kader van 
natuurherstel. Zo ja op welke wijze gaat dit gebeuren. Is dit onderdeel van de 
overeenkomst met de TBO? 

3. U noemt ook de hydrologische barrière als reden voor het aanleggen van de 
tunnels. Betekent dit dat sommige tunnels gebruikt gaan worden voor het 
verbinden van waterstromen tussen beide gebieden en daarmee vooral 
gebruikt zullen worden door amfibieën? 

Tot zover onze vragen. 

 


